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Potpisan ugovor o realizaciji prvog hospicija u Splitu,
Opara obećao još gradskog novca kako bi projekt star
desetak godina konačno zaživio
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Gradonačelnik Splita Andro Krstulović Opara i časna sestra Ljiljana Todorić, predsjednica katoličke udruge

"Lovret", potpisali su Ugovor o reguliranju međusobnih prava i obaveza u svezi realizacije hospicija zbog kojeg bi

se domu "Matošić" na Brniku trebao dograditi još dva kata.

Od velikodušne geste sestara Matošić koje su darovale zemljište i dva milijuna kuna za gradnju staračkog doma

prošlo je puno desetljeće, a objekt je tek djelomično stavljen u funkciju 2009. godine od kada je u njegovu

podrumu otvorena centralna kuhinja za spremanje obroka starim i nemoćnim osobama o kojima skrbe volonteri

"Lovreta". Grad Split i Splitsko-dalmatinska županija do sad su u Dom uložili nešto iznad šest milijuna kuna, no

prema riječima časne sestre Liljane još će trebati „nekoliko miljunčića“ da se novi plan o otvaranju hospicija koji se

kao ideja pojavio prošle godine i ostvari.

O datumima mogućeg dovršetka nije se željelo spekulirati, no plan je da Banovina pripremiti objekt, kojem će

potom Županija preko Doma zdravlja biti osnivač. Ugovorom se zato Grad obvezao osigurati 600 tisuća kuna za

održavanje i dodatno opremanje kuhinje u "Matošiću" u kojoj će se tako i dalje pripremati topli obroci za starije

građane o kojima nema tko skrbiti.

- Velikom broju naših korisnika ručak kojeg im dostavimo na kućni prag jedini je kontakt sa svijetom u danu, a oni

su nemoćni, bolesni, zaboravljeni i slabijeg imovinskog stanja. Zato me zaista raduje što smo nakon svih ovih

godina uspjeli dobiti ovakvu trajnu potporu ovom vrijednom programu - kazala je časna sestra Ljiljana.

Gradonačelnik Andro Krstulović Opara izrazio je spremnost da se već na idućoj raspravi o proračunu izdvoje

znatna sredstva kako bi participacija Grada, koja će u ukupnom iznosu biti 50 posto, bila rezervirana i za godine

koje slijede.

- Ugovorom smo otvorili pretpostavku za otvaranje hospicija, a sad je na Županiji i HZZO-u da krenemo u

realizaciju sljedeća dva kata. Razgovarat ćemo i s Ministarstvom zdravstva pošto u drugim gradovima HZZO

financira ovakve projekte u iznosu od 70 posto. U pitanju je veliki civilizacijski iskorak, nastavljamo gdje smo stali

2009. godine. Kompletan dom za stare i nemoćne koji će doživjeti trenutak da postoji mjesto gdje mogu dostojno

umrijeti želimo realizirati u što skorije vrijeme – rekao je gradonačelnik.

Potpisivanju ugovora prisustvovali su i brojni političari, pa i oni za vrijeme čijeg je mandata dovršetak Doma bio na

dnu ladice prioriteta, no jučer su se čule samo pozitivne poruke i nada kako ovog puta cijela priča neće doživjeti

sličnu sudbinu.
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